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Tilstedeværende: 

- Emilie, Line Alexander 

Valg af ordstyrer:  

- Emilie 

Godkendelse af referat og dagsorden: 

- Ja 

Fælleshuset: 

- Vi kontaktede Kræn i november ang. skabene i fælleshuset, men hørte 

aldrig tilbage. Vi skal have flyttet nogle af tingene fra kælder til 

fælleshus. – Line og Alexander ordner det. 

Vaskehuset: 

- Der har over en periode været opslag på Facebook og klager omkring 

standen af vaskehuset. Maskinerne har lugtet, og derved har folks tøj 

fået en lugt, og der har været manglende rengøring. Line skrev til 

driften og svaret var at de kæmper lidt med at få lavet de ting som 

mangler, eller som ikke lever op til forventningerne.  

- De venter pt. på at blive kontaktet fra PayPerWash ifht. online booking 

af maskinerne og når de ved noget, melder de tilbage. 

- Siden vi fik nye maskiner i oktober, er de ikke blevet gjort rent en 

eneste gang. Siden januar har vi efterspurgt en vaskechip så vi kan få 

dem gjort rene, eller om driften kan gøre det, og fik fortalt at det ville 

blive sat i gang snarest. 

- Vaskehuset blev sidst rengjort start december. Line rykkede dem igen, 

og der blev gjort rent i sidste uge. Det er altså næsten 2,5 måneder 

hvor der ikke er blevet gjort rent. 

- Line forsøger at kontakte Lejerbo, igen, for at få en opdatering på 

diverse ting. 

- Vasketiderne lavet om. De kører nu fra 06:00, 08:00, 10:00, 12:00, 

14:00, 16:00, 18:00, 20:00, 22:00 og 24:00. 

Driften: 

- Driften har siden sommer haltet, til trods for de ellers nye initiativer. 

Kontakten har været envejs eller meget sporadisk. Administrationen har 

derfor valgt at opsige vores varmemester, vi står derfor igen uden fast 
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varmemester i afdelingen. Driften oplever i forvejen problematikker med 

at fastholde deres medarbejdere, de vil derfor oprette en ny teknisk 

afdeling, og gå tilbage til den forhenværende ordning.  

 

Budget: 

- Vi går ind i et nyt budget år om lidt, vi skal derfor finde ud af hvad vi skal 

bruge de resterende penge på. Vi tænker videre til næste gang. 

Alkohol, slush-icemaskine og eventuelt underholdning til et 

arrangement er under overvejelse. 

 

Eventuelt: 

- Nyt møde – 1/4/2025  

- Tømning af vaskehus  

- 6/4 Alexander og Line 

- 4/5 Alexander og Line 

- 1/6 Emilie og Line 

 


